

CHINESE NEW YEAR'S PARTY WITH 'POT-LUCK' MEAL

You are invited to celebrate the Chinese New Year's Eve with us (Sunday, 9th Feb). Chinese people have always celebrated the New Years according to the lunar calendar. It is the most important day of the year. You are encouraged to dress in something **RED** or something Chinese but not mandatory. We will put on some hot Chinese dishes for you to taste. If you decide to come, I will send you a list of dishes I would like you to bring. Please also bring a marker or a pen with you.

Practical information:-

1. Please kindly email Sabina Cochran at sab16@me.com as how many of you.
2. The party will commence at 19h00 Sunday 9 February 2014 at our place.
3. The Address: 10 Rue du Cedre, Paraza
4. Direction: Paraza is in between Narbonne and Carcassonne. If you turn off D167/D124 coming from Narbonne towards Lezignan into Paraza, after you pass the Mairie on the right hand side, you make the first right turn, then the first left turn is Rue du Cedre (there is no sign for this street). You will be able to find more parking in front of the Mairie then around our street.
5. Sabina's cellphone number just in case: 06.27.92.71.52

Hope to see all of you and Happy New Year!

Sabina & Family

INVITATION A LA CELEBRATION DU NOUVEL AN CHINOIS 2014! FORMULE "AUBERGE ESPAGNOLE"

Vous êtes invités à célébrer avec nous le Nouvel An Chinois le dimanche 9 février 2014 à 19h. Les chinois ont toujours célébré la nouvelle année selon le calendrier lunaire. C'est le jour le plus important de l'année. Je vous invite à vous habiller en **rouge** ou avec un vêtement chinois mais cela n'est pas obligatoire. Nous cuisinerons quelques plats chauds chinois pour vous les faire goûter. Si vous décidez de venir, je vous enverrai une liste de plats à amener si cela vous est possible. Merci d'apporter aussi un marqueur ou un stylo.

Informations pratiques

1. Merci de m'adresser un email à sab16@me.com
2. La soirée débutera à 19h, chez nous, **le dimanche 9 février 2014**
3. Notre adresse: 10, rue du Cèdre, Paraza
4. Paraza se situe entre Narbonne et Carcassonne. Si vous arrivez à Paraza par la D167 / D124 en venant de Narbonne en direction de Lézignan, après la mairie qui est sur votre droite, vous prenez la 1ère rue à droite, puis la 1ère à gauche; c'est la

rue du Cèdre (le nom de la rue n'est pas indiqué). Vous pourrez plus facilement vous garer en face de la mairie que dans notre rue.

5. Mon numéro de mobile: 06.27.92.71.52

J'espère vous retrouver nombreux et Bonne Année!

Sabina et Famille